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Møte: Ungdomsrådet  
Møtested: Kafé X, Oppsal samfunnshus  

Møtetid: mandag 10. september 2012 kl. 18.30     
Sekretariat: 41479455  
 
 
Møteleder: Ina Trøan Berg 

 
 
Tilstede: 

Ina Trøan Berg 
Habsa Wais 
Veronica R. Sollie 
Fredrik Grimnes 
Jørgen Valø Solheim 
Awal Guleid 
 

  
Forfall: Sverre Starheim 

Maren Tangen 
Madelen Gill 

  
I tillegg møtte følgende 
varamedlemmer: 

Jørgen Valø Solheim for Maren Tangen 

  
Fra administrasjonen 
møtte: 

Anne-Sissel Slaatsveen 

  
Møtesekretær:  
 
Opprop 
 
Åpen halvtime  Balder Bryn Morsund fra Sentralt ungdomsråd. 
 
Saker behandlet under møte 
Sak 26 /12  Godkjenning av innkalling og sakskart................................................................... 0 
Sak 27 /12  Godkjenning av protokoll fra møtet 11.06.2012..................................................... 0 
Sak 28 /12  Informasjon fra administrasjonen ........................................................................... 0 
Sak 29 /12  Skal Oslo søke om vinter - OL 2022?..................................................................... 0 
Sak 30 /12  Planlegging av ungdomskonferanse i Bydel Østensjø skoleåret 2012/2013. ......... 0 
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Sak 26 /12  Godkjenning av innkalling og sakskart 
Innkalling og sakskart er godkjent. 
 

Sak 27 /12  Godkjenning av protokoll fra møtet 11.06.2012 
Protokoll fra 11.06.2012 er godkjent. 
 

 Sak 28 /12  Informasjon fra administrasjonen 
 Barne-, likestillings – og inkluderingsdepartementet inviterer til Barne- og ungdomskonferanse  

22. – 23. oktober i Tromsø. Frist for påmelding er 20. september. Ungdomsrådet har økonomi til å 
kunne delta med fire representanter. Den som ønsker å delta må snarest avklare med foresatte og 
skole om hun/han kan reise og gi en tilbakemelding til Anne-Sissel Slaatsveen på e-post 
annesissel.slaatsveen@bos.oslo.kommune.no eller på tlf. 414 79 455. 

 Skøyenåsen Open ble gjennomført lørdag 1. september. Skøyåsen Open ble startet av lokale 
ungdommer noen år tilbake. Disse er nå voksne, og en ny gruppe lokale, unge skatere arrangerte 
Skøyåsen Open for første gang. 

 Ungdomsrådet har mottatt en flott rapport om gjennomført opprusting og vedlikehold av 
skateanlegget på Skullerud skole fra skatere som har fått midler til oppussing fra ungdomsrådet. 

 

 Sak 29 /12  Skal Oslo søke om vinter - OL 2022? 
Saken ble drøftet muntlig.  
En søknad om vinter- OL 2022 vil koste vel 100 millioner. Disse pengene kan isteden benyttes til 
andre gode formål som f.eks. bygging av skoler eller ny sentrumstunell. På en annen side er vinter-OL 
et flott og morsomt arrangement som kan gi inntekter til Oslo. Men det er størst sannsynlighet for at 
kostnadene blir større enn inntektene. 
 

Sak 30 /12  Planlegging av ungdomskonferanse i Bydel Østensjø 
skoleåret 2012/2013. 
Saken ble drøftet muntlig. 
Ungdomsrådet forsøkte å arrangere lokal ungdomskonferanse høsten 2011 og våren 2012 uten 
å lykkes. Utfordringen var å engasjere bydelens ungdomsskoler til å komme med innspill til 
dagsorden og rekruttere deltakere. Saken tas opp på nytt neste møte i ungdomsrådet. 
 
 
Eventuelt 
Nestleder i Sentralt ungdomsråd(SUR) Balder Bryn Morsund informerte om SUR sitt arbeid. 
Bl.a. arbeider SUR med oppfølging av vedtak fra Ungdommens bystyremøte ovenfor 
bystyret. Sentralt ungdomsråd ønsker å styrke kontakten med de lokale ungdomsrådene.  
 
 
 
Ina Trøan Berg 
leder 
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